
BENZINEPOMP MAARSBERGEN 

Met. de regelmaat van de klok wordt er in De Kaap gepubliceerd over de benzinepompen aan de 
Woudenbergseweg. Uit deze publicaties blijkt dat er sinds jaar en dag door een "club aan de 
Woudenbergseweg" wordt gevochten om de benzinepompen uit het hart van Maarsbergen te krijgen. 
Wat mij in toenemende mate stoort, is dat deze club, onder aanvoering van de naar proûlenngsdrang 
hunkerende ... g, in haar uitlatingen naar de pers steeds weer de indruk wekt dat zij 
spreehnamens alle bewoners van de Woudenbergseweg. Daarbij wordt gebruik gemaakt van 
handtekeningen die zijn afgegeven op een plaats die daar niet voor bedoeld is en waarvan het maar de 
vraag is of die handtekeningen "voor haar persoonlijke doel" zijn afgegeven Zij probeert alle 
bewoners voor haar spreekwoordelijke karretje te spannen, door steeds maar weer rond te bazuinen 
hoeveel overlast deze tankstations zouden veroorzaken. ZU proiecteerr volkomen ten onrechte haar 
eigen persoonlijke gevoelens op alle bewoners. Het schijnt nu zelfs zo te zijn, dat zij met het oprichten 
van een dorps(tribunaal)raad de democratie wil gaan doorkruizen. 

Nu woon ik zelf al 30 jaar aan de Woudenbergse,veg, direct tegenover deze tankstations. Van de 
extreme stank, waarvan volgens haar sprake is, is mij nog nooit iets gebleken. Door het mooie weer in 
de achterliggende periode hebben wij meer dan ooit genoten van onze tuin, zonder maar iets te merken 
van stankoverlast. Een groot aantal andere bewoners van de Woudenbergseweg delen dit standpunt. 
Laat ik vooropstellen, dat ik uiteraard geen enkel belang heb bij het verdwijnen of blijven van de 
tankstations. Nu echter de provincie en de gemeente Utrechtse Heuvelrug hebben besloten de aanleg 
van de rondweg Jos te koppelen van een beslissing over de tankstations, is dit nu juist misschien het 
moment om de gelden, die het verplaatsen van de tankstations met zich brengen, op een manier te 
besteden die in het belang is van alle inwoners van de Utrechtse Heuvelrug en niet alleen in het belang 
van de club van . . Dit geld zou heel goed kunnen worden gebruikt voor het 
repareren van het dak van De Twee Marken en voor de ver- of nieuwbouw van scholen in onze 
gemeente waar ook aljaren ophef over is. De jeugd heeft uiteindelijk de toekomst. Daarnaast is het 
beter om met de besteding van gelden h"'1 algemeen belang te dienen en niet het belang van een klein 
aantal individuele personen! 

Maarsbergen 



Van: 
Verzonden: maandag 28 oktober 2019 20:51 
Aan: 'secreta riaatschaddelee@provincie-utrecht. n I' <secreta ria a tschad de lee@provi n c ie-utrecht. n I> 
CC: 'statengriffie@provincie-utrecht.nl' <statengriffie@provincie-utrecht. n I> 
Onderwerp: Welkom in Maarsbergen. 

Geachte heer Schaddelee { beste Arne }. 

Wij begrijpen dat u a.s. 1 november 2019 een bezoek brengt als 
gedeputeerde aan 
een "verscheurd" Maarsbergen. De tunnelproblematiek zal u niet 
ontgaan zijn in 
Maarsbergen. 
Waar het probleem lag in deze kwestie kan niemand u verwijten: Er 
waren maar liefst 
3 groepen in een kleine gemeenschap als Maarsbergen die 
afhankelijk van elkaar het 
woord deden om hun gelijk te halen! 
De west variant, de bosvariant en rechtdoor langs de kerk! 
{ samenwerken was uit den boze }. 
Eindconclusie alleen maar ellende en ruzie onderling in het dorp, met 
als resultaat een 
rotonde midden in Maarsbergen, hoe verzin je het ! Een rondweg is 
in mijn beleving een 
weg om Maarsbergen heen ! 
Ik ben al 50 jaar ondernemer, kijk op onze site wwwvanlaartso.nl en 
wwwvanlaarschoonmaak.nl 
en 19 jaar met mijn broer Anton beheerder van het Shell-station aan 
de Woudenbergseweg te 
Maarsbergen geweest, { van 1983 t/rn 2002 }. 

met zeer veel 
plezier. 
Waar ik mij steeds meer aan erger is deze: Er is een groep in 
Maarsbergen onder aanvoering 
var 
halen om dit station uit 

die alle middelen uit de kast 



Maarsbergen te verplaatsen en dan de indruk wekken dat daar heel 
Maarsbergen wakker van 
ligt, ik wil u voor eens en altijd zeggen: dat is een verkeerde 
voorstelling van zaken: De meeste 
mensen in Maarsbergen interesseert het niets of het station nu 
verplaatst wordt of niet ! 
Wij hebben hier ook al eens een brief over verzonden aan enkele 
gemeenteraadsleden in de 
Utrechtse Heuvelrug ( zie bijlage ), die hadden de situatie trouwens 
goed door van wat hier leeft! 
Laat 1 ding duidelijk zijn: persoonlijk heb ik geen zakelijk belang meer 
in het benzinestation en 
of hij nu weg gaat of blijft is voor mij het zelfde! 
Nu klagen ze over stank, ik woon er tegenover maar heb nog nooit 
iets geroken, alles voldoet 
trouwens aan alle wettelijke eisen met stankafscheiding e.d. 
Het enigste wat voor Maarsbergen mooi zou zijn is de verwijdering 
van de Technische ruimte ( hok) 
en daar een kleine ruimte voor terug plaatsen, net z'n ruimte als de 
Shell aan de overkant. 
Hier ben ik trouwens met mijn broer over in gesprek met de Tinq 
mensen omdat wij ze persoonlijk 
kennen en ik er precies tegenover woon ! 
Graag had ik u persoonlijk ontmoet, maar ik ben bang dat ik dan niet 
alles voor het voetlicht krijg, 
dus daarom maar zo ! 
Ik wens u een prettig verblijf in Maarsbergen toe! 


